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Генерални секретар НАТО-а Андерс Фог Расмусен изјавио је да подела Косова није
опција међународне заједнице, поручивши да будуће косовске институције треба
да буду одговорне и одмерене.

  

У интервјуу приштинском листу "Коха диторе", Расмусен је поручио да НАТО остаје
главни гарант мира на Косову и да је прерано да се говори о учлањењу Косова у НАТО и
да Снаге безбедности Косова нису војска.

  

"Из безбедносног угла, што је и део који се односи на НАТО и КФОР, оно што очекујемо,
а можда је боље да кажем и што тражимо од косовског руководства, јесте да настави са
савременим и конструктивним приступом", рекао је Расмусен.

  

Он је казао да смањење војног присуства НАТО-а никако неће ићи на штету безбедности
становништва и стабилности и да Алијанса, ма колико мали број војника био присутан,
остаје главни гарант мира и стабилности Косова.

  

Расмусен је изразио уверење да ће известилац Парламентарне скупштине Савета
Европе Дик Марти, уколико поседује доказе за своје оптужбе (о злочинима, корупцији,
трговини дрогом и људским органима), изнети их пред одговарајућим званичницима.
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